
  Toezeggingen raad     

raad 28-1-2016 agpt 17a Beleidskeuzen 
buitengebied: Het 
college zegt evaluatie 
toe m.b.t. het toelaten 
van handel in 
streekprodukten als 
nevenactiviteit.

Van 
Extel

VT  20160223 Kan opgepakt worden ná 
vaststelling van het nieuwe 
bestemmingsplan Buitengebied. 
20181101 Evaluatie zal pas na 2019 
plaatsvinden. Eerst moet het 
bestemmingsplan in werking treden. 
Daarna zullen er eerst aanvragen 
moeten komen voordat er iets 
geëvalueerd kan worden.

raad 20-04-17 agpt. 11. Beleidsplan 
Gebouwen : Namens 
het college zegt 
wethouder De Ruiter toe 
dat harmonisatie 
betrokken wordt bij 
evaluatie 
subsidiebeleid.

De 
Ruiter

BV  Dit zal onderdeel uitmaken van de 
evaluatie van het subsidiebeleid in 
2019.

Raad 05-07-18 Het college neemt de 
motie 'sloopvoucher' 
over en zegt daarmee 
toe dat hij onderzoekt of 
in de gemeente gebruik 
gemaakt kan worden 
van deze voucher.

van 
Extel

VT On Hold 20180827 hier is nog geen antwoord 
op. 20180917 Idem. 20181101 John 
Timmers heeft contact gehad met 
Raadslid Wim Meulenmeesters. Er 
is gesproken over de juridische hake 
en ogen. Fractie CDA bereidt een 
discussiestuk voor met ambtelijke 
ondersteuning. De fractie is weer 
aan zet. 20190107 Sloopvoucher on 
hold gezet.                                                  

Raad 12-12-19 Nachtregister; systeem 
tijdig evalueren en daar 
ondernemers bij te 
betrekken. 

van 
Veen

BV  In de maand september worden er 
nog  2 of 3 locaties bezocht

Raad 04-06-20 15. Vaststellen beleid 
tijdelijke huisvesting 
arbeidsmigranten; 
beslispunt 4 - 
Wethouder gaat kijken 
om binnen de wettelijke 
mogelijkheden bij SNF-
kenmerk kijken wat 
mogelijk is . 

van Dijk SD   

Raad 09-07-20 15. Kadernota: DP ziet 
graag 
natuurontwikkelingen in 
samenspraak met 
Waterschap en 
Provincie. Wethouder 
van extel zegt toe in het 
najaar de raad bij te 
praten over de lopen 
projecten en 
ontwikkelingen.

Van 
Extel

OB  

 



Raad 09-07-20 2e financiële 
rapportage; de 
wethouder zegt toe dat, 
als alle gesprekken 
gevoerd en afgerond 
zijn, ze de raad op de 
hoogte stelt van de 
taakstellende 
bezuiniging in het 
sociaal domein per 
onderdeel van de € 
480.000,- 

Steeghs SD   

  Voortgang moties     

Raad 07-11-19 Motie stimuleren bijen 
en vogels door 
bloemrijke akkers 
(gewijzigde versie)

 SPP Afgerond
1-10-2020

In 2019  hebben we in totaal 35.1 
hectare grond verpacht.
Hiervan ovb geliberaliseerde pacht 
(1 jaar) en 2.6 ha obv regulier 
pachtcontract (6 jaar)
Aan de Groene Heerlijckheid 
verpachten we 7 ha = 20% van de 
pachtgronden

De totale opbrengst  voor pacht 
landbouwgronden bedraagt in 2019 
€ 19677 gem. opbrengst per ha € 
875

De Groene Heerlijckheid pacht voor 
€1 Gem opbrengst per ha € 0.14
Dat is een korting van € 6124

Motie;
1. 10% beschikbaar stellen – we 
stellen 20% beschikbaar
2. Er wordt met de Groene 
Heerlijckheid overleg gevoerd. Een 
pachter van landbouwgrond van 
onze gemeente zal  betaald niets 
aan de Groene Heerlijckheid
3. De Groene Heerlijckheid krijgt 
geen vergoeding van de gemeente 
maar een korting op de pachtprijs. 
10% pachtopbrengst is € 1967. De 
korting bedraagt € 6124

Raad 07-11-19 Motie 6, visie 
leefbaarheid kleine 
kernen 

van Dijk SPP  20200519  Is besproken in de 
voorbereiding met de Raad. Wordt 
meegenomen in de omgevingsvisie



Raad 30-01-20 agp 17. Motie 
wateroverlast

van 
Extel

OB  Op 26 februari zijn er offertes 
opgevraagd bij drie partijen: Sweco, 
Wareco en Royal Haskoning DHV. 
Op vrijdag 6 maart 2020 vindt er een 
gesprek plaats met een afvaardiging 
van de bewoners van Schutsveld. 
Tijdens dit gesprek worden de stand 
van zaken en het vervolgproces 
toegelicht. Op 26 heeft er een 
overleg met de raadsfracties 
plaatsgevonden. Conclusie van dit 
overleg: 
- Niet eerder betrokken bureau wordt 
uitgenodigd voor een gesprek met 
afgevaardigde van de raad. In dit 
gesprek wordt bepaald wat de raad 
gewenst vindt. 
- De Raad ontvangt het verslag van 
26 mei. 
- De bewoners worden z.s.m. 
geïnformeerd over het proces. 
Op 1 september vindt er een nieuw 
overleg plaats met de raadsfracties 
om de huidige offerte te bespreken 
en eventuele aanpassingen door te 
geven. 

Raad 30-01-20 agp 13. Motie centrum 
Bakel PvA verkeer en 
parkeren

van Dijk SPP  20200430 Het plan van aanpak is 
afhankelijk van het 
haalbaarheidsonderzoek MFA en de 
tijdelijke afsluiting Sint Wilbertsplein.

Raad 30-01-20 agp 13. Motie centrum 
Bakel onderzoek MFA

van Dijk SPP  20200430 De aanvullende 
onderzoeksvraag is meegenomen in 
het haalbaarheidsonderzoek MFA.

Raad 04-06-20 Motie Hollevoort / 
overgenomen 

van 
Extel

VT  20200630 De planning is om het 
voorstel voor de alternatieve 
ontsluiting in samenhang met het 
voorstel tot 
bestemmingsplanwijziging aan de 
commissie Ruimte en Mobiliteit voor 
te leggen op 16 september 2020 en 
de gemeenteraad op 1 oktober 
2020. In dit voorstel zullen de 
ruimtelijke, financiële en juridische 
consequenties van de ontsluiting 
over Bolle Akker en Fabrieksloop 
zijn uitgewerkt.

Raad 04-06-20 Moties vreemd aan de 
orde van de dag 
reactivering vliegveld 
De Peel

van 
Veen 

   

Raad 04-06-20 Motie doortrekken 
snelweg A77 naar A50-
N279

van Dijk SPP 2021  

Raad 09-07-20 Motie voorzieningen 
permanente 
teeltmaatregelen 
Coopmans-DP / 
overgenomen

van 
Extel

VT   



Raad 09-07-20 Motie witte anjer perkje 
CDA-Janszen / 
overgenomen 

 AO   

  Toezeggingen 
commissies

    

Cie Fin. 
en 
Bestuur

04-09-18 In raadsreglement 
opnemen dat alle 
bestuurders, raads- en 
commissieleden een 
VOG moeten 
overleggen (nav 
integraal 
veiligheidsplan). Een 
concept klaar hebben 
voor fvo 13 september.

Griffie Griffie on hold 20200228 De raad kan een voorstel 
tegemoetzien in aanloop naar de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022. 
De behoefte aan v.o.g.-screening 
van alle lokale politieke 
ambtsdragers is besproken met de 
fractievoorzitters en is opgenomen in 
het door de raad in december 2018 
vastgestelde integrale 
veiligheidsplan. Nadere toelichting is 
opgenomen in IBabs.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 5. Presentatie 
Financiële effecten 
corona Martien Bankers 
informeert waar de post 
zwerfafval 48000 
vandaan komt?

van Dijk

   
Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020
5. Presentatie 
Financiële effecten 
corona 
Deidre Diesveld 
informeert naar de 
Compensatie extra 
kosten WMO en 
Jeugdzorg.  

van Dijk

   
Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 6. Presentatie 
Uitvoering motie; 
Arbeidsmigranten – 
inzicht en 
toeristenbelasting 
Wethouder van Dijk 
zegt toe te onderzoeken 
of het mogelijk is met de 
huisvester af te spreken 
dat hij vertrek van 
arbeidsmigranten bij de 
gemeente meldt. 

van Dijk

   
Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 6. Presentatie 
Uitvoering motie; 
Arbeidsmigranten – 
inzicht en 
toeristenbelasting 
Wethouder van Dijk 
zegt toe te informeren 
naar de mogelijkheid 
om via uitzendbureaus 
aan informatie over 
verblijfplaats 
arbeidsmigranten te 
verkrijgen

van Dijk

   



Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 7. 3e financiële 
rapportage 
Wethouder van Dijk 
zegt toe de financiën 
van het 
leerlingenvervoer onder 
de loep te nemen.

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

Het leerlingenvervoer wordt 
uitgevoerd conform de verordening. 
De aanbesteding leerlingenvervoer 
is i.v.m. corona met een schooljaar 
uitgesteld. Voor het schooljaar 2020-
2021 is een overeenkomst 
afgesloten met de huidige aanbieder 
Bergerhof. In de onderhandeling is 
een prijs overeengekomen die tot 
gevolg heeft dat de verwachting is 
dat de kosten met ca. 2 ton 
toenemen. Bergerhof heeft 
toegelicht dat het nieuwe tarief 
noodzakelijk is om de werkelijke 
kosten die zij maken te kunnen 
dekken en Bizob heeft aangegeven 
dat het nieuwe tarief marktconform 
is. Het nieuwe tarief van het 
leerlingenvervoer is verhoogd met 
42% per beladen kilometer, op basis 
van de gegevens van schooljaar 
2019-2020. Dit betekent dus dat we 
de afgelopen jaren gebruik hebben 
gemaakt van leerlingenvervoer 
onder het marktconforme 
prijsniveau. 
Bij het opstellen van de huidige 
verordening zijn verschillende 
vormen van vervoer bekeken en 
daar is uiteindelijk de huidige vorm 
met opstapplaatsen uitgekomen als 
goedkoopste optie. 

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 7. 3e financiële 
rapportage 
Wethouder van Dijk 
zegt toe in de volgende 
rapportage de FTE 
besparing inzichtelijk te 
maken en de 
onderdelen besparing 
en taakstellende 
bezuiniging uit elkaar te 
trekken. 

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

20200930 Komt terug vanaf 4e 
financiële rapportage

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 7. 3e financiële 
rapportage 
Wethouder van Dijk 
zegt toe de vraag van 
De VVD over de zin De 
vertraging bij de LEV 
groep is ontstaan 
doordat er op 9 juli nog 
in de raad over is 
gesproken’ schriftelijk te 
beantwoorden. 

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

In het eerste halfjaar van 2020 is er 
een aantal keer gesproken over 
jongerenwerk en LEVgroep. 
Afgewacht werd of er een andere 
opdracht vanuit de gemeenteraad 
zou komen. Dat was niet geval, 
daarna is het weer opgepakt. 



Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe de vraag om 
extra toelichting m.b.t. 
de extra kosten ’10 voor 
jeugd’ op te pakken.

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

Zie raadsvoorstel van a.s. 
donderdag, agendapunt 7 en de RIN 
van 29 mei (RIN Begroting en 
dekkingsvoorstel 
inkoopsamenwerking Een 10 voor 
de Jeugd). Daarin is alle informatie 
te vinden. 

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe aanvullende 
informatie over het 
proces ‘hoe werkt een 
re-integratie traject’ 
schriftelijk te 
verstrekken. 

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

20200930 Bijlage verstrekt

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe op het moment 
dat de projecten zijn 
afgesloten een bezoek 
te organiseren aan de 
sporthal en zwembad.

van Dijk

 

 20200930 Wordt nog gepland

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe het verzoek om 
bijgepraat te worden 
over Doctor de 
Quayweg op te pakken. 

van Dijk

 

 20200930 Wordt nog gepland.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe na te gaan of er 
een masteragenda is 
van allerlei financiële 
verplichtingen van een 
lopend jaar en koppelt 
dit terug naar de raad.

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

20200930 Een dergelijke agenda is 
er nog niet. Dit wordt richting de 
nabije toekomst opgepakt.
 



Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020 7. 3e financiële 
rapportage
Wethouder van Dijk 
zegt toe de vraag m.b.t. 
MRE 
bestemmingsreserve 
fysiek domein van 
Sociaal Gemert-Bakel 
schriftelijk te 
beantwoorden. 

van Dijk

 

Afgedaan 
13-10-2020

Het is (op uitzonderingen na) niet 
toegestaan om lasten structureel uit 
een reserve te dekken. Op een 
gegeven moment is de reserve 
namelijk leeg maar lopen de kosten 
jaarlijks wel door en zijn de lasten 
dan ongedekt. Daarom heeft de 
MRE deze structurele lasten nu 
verwerkt in de jaarlijkse inwoners-
bijdrage en is de reserve komen te 
vervallen. Deze bepaling uit het 
Besluit, Begroting en 
Verantwoording (BBV) is niet nieuw. 
De provincie is daar de afgelopen 
jaren echter nadrukkelijker op gaan 
toetsen. De MRE is door de 
provincie op dit punt gewezen bij de 
jaarlijkse toetsing van de begroting 
en daarom heeft de MRE deze 
aanpassing gedaan.  

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

8. Vaststellen APV 
Gemert-Bakel 2020
Burgemeester van Veen 
zegt toe de vraag over 
snoeiafval schriftelijk te 
beantwoorden 

van 
Veen 

 

Afgedaan
13-10-2020

20200928Antwoord door de grifife 
ontvangen en doorgestuurd.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

8. Vaststellen APV 
Gemert-Bakel 2020
Burgemeester van Veen 
zegt toe de vragen van 
het CDA schriftelijk te 
beantwoorden m.b.t.
• Toevoeging 
vergunningsvrij 
evenement
• Artikel 2:29 
Sluitingstijd
• Artikel 2:74a Openlijk 
drugsgebruik / 
voorlichtings- en 
jongerenprogramma’s
• Artikel 4:3 Melding 
incidentele festiviteiten
• Artikel 5:7 Parkeren 
van reclamevoertuigen

van 
Veen 

 

Afgedaan 
13-10-2020

20200928Antwoord door de grifife 
ontvangen en doorgestuurd.



Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-2020

8. Vaststellen APV 
Gemert-Bakel 2020
Burgemeester van Veen 
zegt toe externe 
communicatie over 
verandering APV m.b.t. 
lachgas te organiseren.

van 
Veen 

 

  

       

Cie 
R&OB

23-6-2016 Zodra nulmeting is 
uitgevoerd en een plan 
van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties 
legt het college dit 
onderwerp opnieuw 
voor aan de 
raad/raadscommissie.

De 
Ruiter

SD afgedaan 4/7 - De financiele afwikkeling is 24 
juni besproken. Het achterstallig 
onderhoud is  8 juli in beeld. Een 
collegebesluit is dan mogelijk. De 
handhaving wordt kort na de 
zomervakantie opgepakt om te 
versnellen.

Cie 
R&OB

23-6-2016 Zodra nulmeting is 
uitgevoerd en een plan 
van aanpak opgesteld 
mbt woonwagenlocaties 
legt het college dit 
onderwerp opnieuw 
voor aan de 
raad/raadscommissie.

 SD afgedaan  

Cie 
R&M 

13-6-2018 Bp buitengebied -
Opschonen lijst met 
cultuur historische 
objecten i.s.m. nieuwe 
kaders op dat punt.

van 
Extel

VT  20180823 in okt/nov volgt hierover 
een B&W-info met overleg. 
20181101 B&W info op 16 januari 
2019. 20180122 Opstellen beleid en 
uitvoering opschonen lijst in 2020-
2025.
 

Cie 
R&M 

23-10-2019 Afspraken rondom het 
regionaal 
bedrijventerrein komen 
in 2020 naar de raad.

Van 
Dijk 

SPP  20200929 In oktober ontvangt de 
gemeenteraad een RIN met de 
stand van zaken.

Cie 
R&M 

23-10-2019 Het beleid en de 
afspraken rondom 
legionella en overige 
afspraken met 
sportverenigingen 
worden in 2020 
voorgelegd aan de raad

 BV   



Cie 
R&M 

23-10-2019 De vraag of  een ton 
budget voor het 
onderwerp legionella 
voldoende is wordt voor 
een antwoord 
doorgegeven aan 
wethouder De Ruiter.

 BV   

Cie 
R&M 

23-10-2019 Er wordt nog 
teruggekomen op het 
onderwerp 
samenwerking MRE en 
alles wat daar speelt 
zodat de raad daar 
goed in meegenomen 
wordt

Van 
Extel

Griffie   

Cie 
R&M 

13-5-2020 Het beleid splitsing 
boerderijen wordt 
opnieuw op de agenda 
gezet (juni commissie, 
juli raad)

van 
Extel

VT  20191107 Geagendeerd voor 
raadsvergadering op 9 juli 2020. 
20200519 De planning is herzien 
(vanwege coronamaatregelen) en 
hierdoor één raadsvergadering 
opgeschoven. Zie toezegging 13-5-
2020.20200519 Wordt voorgelegd 
tijdens de raadsvergadering van 1 
oktober 2020.

Cie 
R&M 

13-5-2020 Er wordt schriftelijk 
antwoord gegeven over 
de planning van de 
evaluatie van het maai- 
en bermbeheer

 OB  De planning en het vervolg wordt in 
het PoHo van 8 juni afgestemd. 
Presentatie vind plaats op 14 
oktober, commissie en raad 
behandeling in november. 

Cie 
R&M 

16-9-2020 BP De Oude Bron in 
Handel: de planning 
voor de behandeling 
van dit plan in de raad 
wordt zo snel mogelijk 
schriftelijk aan de raad 
verzonden.

van 
Extel

SPP  20200924 Onderwerp is 
geagendeerd voor POHO 
Projecten op 28 september om 
met de portefeuillehouder te 
bespreken.. 

Cie 
R&M 

16-9-2020 Een overzicht van alle 
(grotere) 
woningbouwplannen 
met planning wordt 
schriftelijk toegezonden.

van 
Extel

SPP Afgehandeld 
25-11-2020

20200928 In de commissie van 25 
november 2020 zal een 
presentatie verzorgd worden over 
de planningen van de grotere 
woningbouwprojecten.

Cie 
R&M 

16-9-2020 De onderzoeksvraag 
mbt het onderzoek 
cultuurhuizen zou 
voordat de opdracht 
uitgezet wordt 
teruggelegd worden 
naar de 
commissie/raad. 
Wethouder van Extel 
zegt toe dit na te gaan 
en hier op terug te 
komen.

van 
Extel

   



Cie 
R&M 

16-9-2020 BP Hollevoort 3a in 
Bakel: Nakijken waarom 
hier gekozen is voor 
groenbestemming ipv 
beplantingsplan. Het 
antwoord wordt ruim 
vóór de 
raadsvergadering 
schriftelijk gegeven.

van 
Extel

 Afgedaan
Afgedaan
14-10-20

20200922 Antwoord op vragen 
ontvangen door de griffie en 
aangeboden aan de raadsleden

       

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: 
De wethouder zegt toe 
De mogelijkheden te 
onderzoeken De 
ambulancezorg op 
Uden te oriënteren.

Steeghs SD  De ambulance uit Uden wordt 
ingezet als “burendienst”  wanneer 
het nodig is. Dit is het geval voor alle 
ambulances op de grens met andere 
regio’s en  v.v. In 2020 wordt het 
spreidingsplan van de ambulance 
opnieuw geavalueerd. De cijfers van 
2019 zijn opgevraagd bij de GGD 
maar door de drukte van de Corona 
zijn deze nog niet aangeleverd. 

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 kadernota GGD: 
De wethouder gaat 
verder in gesprek over 
terugbrengen van de 
consultatiebureaufunctie 
Bakel / Milheeze.

Steeghs SD  De gesprekken lopen vertraging op 
door Corona maar zijn nog steeds 
gaande. Door Corona zijn de 
medewerkers van de GGD ingezet 
bij andere dringende 
werkzaamheden.  Gesprekken 
worden hervat zodra dit kan.

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: 
Zodra lokaal alcohol- en 
drugsbeleid gereed is, 
zal de wethouder de 
raad(scommissie) 
betrekken.

Steeghs SD   

Cie SD, 
S&O

20-2-2020 Agp 8 Kadernota GGD: 
De wethouder verwacht 
dat met de passage 
“onvoldoende middelen 
om in te spelen op 
ontwikkelingen” bedoeld 
is aan te geven dat het 
toenemend moeilijk is 
om voldoende 
geschoold ambulance 
personeel te vinden. Of 
deze interpretatie 
correct is laat zij de raad 
schriftelijk weten.

Steeghs SD afgedaan
15-10-2020

De betreffende passage heeft 
betrekking op de situatie waarvoor 
de bestuursopdracht gegeven is. De 
bestuursopdracht is er juist op 
gericht om dit te verbeteren.


